
Servitutten er forældet og mere til bøvl end til gavn, da ingen ved den er der, eller bruger 
den. 
Det er simpelthen for at få ryddet op, og gjort vores regler nemmere. Mange har små 
grunde og servituten forhindrer at man opfører små halvtage/skure til haveredskaber og 
cykler. 
 
Der er ikke nogen saglig begrundelse for at bevare servituten. Den er ikke til gavn. 
 
med venlig hilsen 
Mikkel Vilby 
 


